
 
 
 

 
Fællesbestyrelsesmøde tirsdag den 30. juni 2020 

 
kl. 17.00 – 19.00 

Deltager: Dennis Mølhom Hansen, Dennis Goran Stumpe, Sten Hesselholdt, Lene Vodder Mad-
sen, Rikke Sørensen, Thomas Nygaard, Martin Kajhøj Hansen, Kim-Rikart Feldskou, Marc Sime-
stad, Aase Lauridsen, Trine Møller og Mogens Hansen 
DAGSORDEN REFERAT 
1.                                                             
Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

2.  
Godkendelse af referat 

Godkendt 

3.  
Årre Børnecenter 

 fremadrettet 

DMH: Der er sendt information på Aula omkring ledel-
sestildeling, og hvilke konsekvenser det har for det 
fremtidige Årre Børnecenter. 

4. 
Status på valg til fællesbestyrelsen 

MH: Valget er godkendt ved fredsvalg. 

5. 
Vuggestuepladser i børnehaven 

 forældreønske 
 Hvad tænker fællesbestyrelsen? 

TM: Et forældreønske om etablering af vuggestueplad-
ser i børnehaven. 
MS: Der er fysiske rammer, som skal efterleves, antal 
m2 pr barn, friareal m.m. 
 
Der ønskes mere data i forhold til at træffe afgørelse 
vedr. etablering. Fællesbestyrelsen retter en henven-
delse til Varde Kommune. 
 
 

6. 
Orientering fra: 
 
 
Medarbejdere: 
 
 
Ledere:  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
Sidste skoledag blev afviklet i forhold til gældende co-
vid-19 restriktioner. Aase og Dorthe Holm og 6. klasse 
havde lavet et rigtig fint set-up for dagen.  
 
Vores nye medarbejdere Anne er begyndt den 29. juni. 
 
Den resterende beplantning af skolens arealer bliver 
foretaget i løbet august. 
 
TM har møde med Ad libitum vedr. værdigrundlaget for 
Årre Børnecenter. 
TM: på personalemøde har covid-19 – undervisningen 
været evalueret. Når personalet mødes efter sommer-



 
 
 
 
Øvrige medlemmer af bestyrelsen: 
 

ferien, genoptages evalueringen. 
 
Marc: Fremadrettet fokus på de styrkede læreplaner. 
Den nye pædagog Louise har første arbejdsdag 1. juli 
MH: SFO serverer nu igen morgenmad. Juniorklub be-
gynder torsdag i uge 33.  
TM: Legende læring. Intromøde den 10. august. Der er 
udmeldt dato for forældreaften på Aula. 

7. 
Punkter til kommende møde 

Konstituering af den nye bestyrelse. 
Fællesbestyrelsens deltagelse på forældremøder. 

8. 
Evt 

Fællesbestyrelsen tog afsked med formanden Dennis 
Mølholm Hansen og Rikke Krogh Sørensen. 

 


